

Remark and Important Note of AIA Vitality

Remarks:

1. The applicants for AIA Vitality must be 18 years old or above and must be the insured person of the in-force policy of an AIA Vitality selected insurance product.
2. Premium discount is only applicable to the standard premiums of selected AIA Vitality insurance products (including basic and add-on plans) and shall not apply to any extra premiums due to loading. Some of the other selected AIA Vitality insurance products may provide offers other than premium discount. For details of the plans, please visit aia.com.hk/aiavitality.
3. Members will enjoy 15% off the premium in the subsequent year of policy renewal if they currently enjoy 10% off the premium and maintain the Platinum Status for 5 consecutive years.
4. The membership fee of AIA Vitality may vary at any time without prior notice.

Important notes:

1. Members must log in AIA Vitality through “AIA Connect” mobile application (“Platform”). The Platform is available to use under certain mobile phone operating systems. Please refer to App Store (iOS) and Google Play (Android) for the latest system requirements. AIA gives no warranty on the compatibility or reliability of the Platform, and accepts no responsibility in the event that you are not able to earn or record points due to incompatibility between Platform and / or mobile phone operating systems and fitness devices / fitness-tracking mobile apps.
2. For the relevant terms and conditions and latest details of point-earning activities, rewards and offers, please visit aia.com.hk/aiavitality.

「AIA Vitality 健康程式」的備註及重要事項

備註：

1. 「AIA Vitality 健康程式」申請人須年滿 18 歲或以上及為有效的 AIA Vitality 特選保險產品保單的受保人。
2. 保費折扣只適用於投保指定 AIA Vitality 特選保險產品基本計劃或附加契約的一般標準保費，並不適用於任何額外附加保費。而部分指定 AIA Vitality 特選保險產品或會提供保費折扣以外的其他優惠。如欲查詢計劃詳情，請瀏覽 aia.com.hk/aiavitality。
3. 會員須已享有保費 9 折，並連續 5 年成為白金級會員，便可於下一保單年度獲享保費 85 折。
4. 「AIA Vitality 健康程式」會費或會隨時變更而不作另行通知。

重要事項：

1. 會員須透過「友聯繫」手機應用程式（「平台」）登入「AIA Vitality 健康程式」。平台適用於部分手機作業系統，請參閱 App Store (iOS) 及 Google Play (Android/ 安卓) 瞭解最新系統需求。對於平台的兼容性或可靠性，AIA 並不作出保證；如因手機作業系統及/ 或平台與健身配置或健身手機應用程式不兼容，導致未能賺取或記錄積分，AIA 不承擔任何責任。
2. 如欲瞭解賺取積分活動、獎賞及優惠的相關條款及細則和最新詳情，請瀏覽 aia.com.hk/aiavitality。